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Protokół z CLXV (165) posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Gołdapi 

w dniu 14 listopada 2023 roku 

 

godz. 1100 – 1303 

 

Ad.1  

Starosta stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji  

– 2 członków zarządu /lista obecności w załączeniu – zał. nr 1 do protokołu/, otworzyła CLXV (165) 

posiedzenie Zarządu Powiatu /porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Przewodnicząca Zarządu zapytała czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Zarządu przeszła do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Zarządu poinformowała, iż protokoły z CLXIII (163), CLXIV (164) 

posiedzenia Zarządu Powiatu były wyłożone do wglądu oraz przesłany drogą elektroniczną. 

Zapytała czy członkowie Zarządu mają uzupełnienia bądź sprostowania do protokołów.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął protokoły CLXIII (163), CLXIV (164) z posiedzenia 

Zarządu Powiatu. 

 

Ad. 3 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła informację z wykonania preliminarza kosztów za okres od 01.01.2023r.  

do 30.06.2023r. Caritas Diecezji Ełckiej z realizacji zadania publicznego „Prowadzenia 

całodobowej placówki opiekuńczo- wychowawczej typu socjalizacyjnego łączącej zadania  

o charakterze interwencyjnym” /informacja w załączeniu- zał. nr 3 do protokołu/. 
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Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że zgodnie z przepisami ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie Powiat Gołdapski zlecił Caritas Diecezji Ełckiej 

realizację zadania publicznego z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej pod 

nazwą: „Prowadzenie całodobowej placówki opiekuńczo-wychowawczej typu 

socjalizacyjnego łączącej zadania o charakterze interwencyjnym”. Informacja z wykonania 

preliminarza kosztów z realizacji powierzonego zadania za okres od 01.01.2023 r.  

do 30.06.2023 r. zostało złożona w terminie. Preliminarz kosztów został zrealizowany 

 

Przewodnicząca Zarządu zapytała czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Zarządu przeprowadziła głosowanie.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację z wykonania preliminarza kosztów                    

za okres od 01.01.2023r. do 30.06.2023r. Caritas Diecezji Ełckiej z realizacji zadania 

publicznego „Prowadzenia całodobowej placówki opiekuńczo- wychowawczej typu 

socjalizacyjnego łączącej zadania o charakterze interwencyjnym. 

 

Ad. 4 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła sprawozdanie częściowe za okres od 01.01.2023 r. do 30.06.2023 r. z realizacji 

zadania publicznego „Prowadzenie całodobowej placówki opiekuńczo-wychowawczej typu 

socjalizacyjnego łączącej zadania o charakterze interwencyjnym” /sprawozdanie  w załączeniu- zał. 

nr 4 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że zadania publicznego „Prowadzenie całodobowej placówki opiekuńczo-

wychowawczej typu socjalizacyjnego łączącej zadania o charakterze interwencyjnym” Caritas 

Diecezji Ełckiej zobowiązany był do sporządzenia i dostarczenia sprawozdania częściowego  

z wykonania zadania w terminie 30 dni od dnia zakończenia realizacji zadania. Sprawozdanie 

zostało złożone w terminie ustalonym umową. Planowane zadania zostały zrealizowane.  

Z przedstawionych informacji wynika, iż zakładane cele zostały osiągnięte a szczegółowe 

zadania wskazane w ofercie realizowane były  poprzez zakup wyżywienia, odzieży, bielizny, 

środków higieny osobistej, leków, podręczników, pomocy dydaktycznych. Ze środków dotacji 
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pokryto usługę organizacji wypoczynku podopiecznych, wypłacano kieszonkowe. Środki  

z dotacji pokrywały koszty funkcjonowania placówki, obejmujące media, wynagrodzenia 

pracowników oraz doposażenie i niezbędne prace naprawcze i konserwatorskie. 

 

Przewodnicząca Zarządu zapytała czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Zarządu przeprowadził głosowanie.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął sprawozdanie częściowe za okres od 01.01.2023 r. 

do 30.06.2023 r. z realizacji zadania publicznego „Prowadzenie całodobowej placówki 

opiekuńczo-wychowawczej typu socjalizacyjnego łączącej zadania o charakterze 

interwencyjnym”. 

 

Ad. 5 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła sprawozdanie końcowe za okres od 01.07.2018 r. do 30.06.2023 r. z realizacji 

zadania publicznego „Prowadzenie całodobowej placówki opiekuńczo-wychowawczej typu 

socjalizacyjnego łączącej zadania o charakterze interwencyjnym”/sprawozdanie w załączeniu- zał. 

nr 5 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że zgodnie z § 9 ust. 1 umowy ZD.032.1.2018 z 26 czerwca 2018 r.  

o powierzenie realizacji zadania publicznego „Prowadzenie całodobowej placówki 

opiekuńczo-wychowawczej typu socjalizacyjnego łączącej zadania o charakterze 

interwencyjnym” Caritas Diecezji Ełckiej zobowiązany był do sporządzenia i dostarczenia 

sprawozdania końcowego z wykonania zadania w terminie 30 dni od dnia zakończenia 

realizacji zadania publicznego. Sprawozdanie zostało złożone w terminie ustalonym umową. 

Planowane zadania zostały zrealizowane. Caritas Diecezji Ełckiej zapewnił dzieciom 

pozbawionym opieki rodzicielskiej całodobową ciągłą lub okresową opiekę i wychowanie oraz 

zaspokoił ich niezbędne potrzeby bytowe, rozwojowe, emocjonalne, społeczne, religijne, 

zdrowotne i edukacyjne. Wychowankowie Domu Św. Faustyny CDE mieli zapewnione 

odpowiednie warunki mieszkaniowe zbliżone do domu rodzinnego. Ich potrzeby zaspokajane 

były na bieżąco i na dobrym poziomie. Dokonywano bieżących prac naprawczych  

i konserwatorskich. Z przedstawionych informacji wynika, iż zakładane cele zostały osiągnięte  
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a szczegółowe zadania wskazane w ofercie realizowane były poprzez zakup wyżywienia, 

odzieży, bielizny, środków higieny osobistej, leków, podręczników, pomocy dydaktycznych. 

Środki z dotacji pokrywały koszty funkcjonowania placówki, obejmujące media, 

wynagrodzenia pracowników oraz doposażenie. Ponadto, w sierpniu i w październiku 2023 r. 

pracownicy merytoryczni Starostwa Powiatowego oraz Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Gołdapi zapoznali się z oryginałami źródłowych dokumentów księgowych 

(faktury, rachunki i inne) oraz dokumentacją finansowo-księgową zadania publicznego za okres 

ujęty w przedłożonym sprawozdaniu końcowym. Postanowiono o pozytywnym zaopiniowaniu 

sprawozdania. 

 

Przewodnicząca Zarządu zapytała czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Zarządu przeprowadził głosowanie.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął sprawozdanie końcowe za okres od 01.07.2018 r.  

do 30.06.2023 r. z realizacji zadania publicznego „Prowadzenie całodobowej placówki 

opiekuńczo-wychowawczej typu socjalizacyjnego łączącej zadania o charakterze 

interwencyjnym” 

 

Ad. 6 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Józefowicz przedstawiła wniosek 

w sprawie na czas nieoznaczony trwałego zarządu do niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 158/2 o pow. 0,1233 h, położonej  

w obrębie Ściborki gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego. 

/wniosek w załączeniu- zał. nr 6 do protokołu/. 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Józefowicz poinformowała,  

że zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 08.03.2023 r. przekazano 

nieodpłatnie na własność Powiatu Gołdapskiego nieruchomość Skarbu Państwa, oznaczoną 

numerem ewidencyjnym działki 158/2 o pow. 0,1233 ha, położoną w obrębie Ściborki gmina 

Banie Mazurskie. Przedmiotowa działka stanowi odcinek drogi powiatowej Nr 1821N (Żabin 

– Ściborki – Banie Mazurskie), a zatem jest ona związana z realizacją zadań własnych powiatu 

w zakresie transportu zbiorowego i dróg publicznych 
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Przewodnicząca Zarządu zapytała czy są pytania do przedstawionego wniosku. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Zarządu przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie przyjął wniosek w sprawie ustanowienia na czas 

nieoznaczony trwałego zarządu do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki 158/2 o pow. 0,1233 h, położonej w obrębie Ściborki 

gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego. 

 

Ad.7 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Józefowicz przedstawiła wniosek 

w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu do niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 172/85 o pow. 0,4656 

ha, położonej w obrębie Żabin gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu 

Gołdapskiego /wniosek w załączeniu – zał. nr 7 do protokołu/. 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Józefowicz poinformowała,  

że zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 15.03.2023 r. przekazano 

nieodpłatnie na własność Powiatu Gołdapskiego nieruchomość Skarbu Państwa, oznaczoną 

numerem ewidencyjnym działki 172/85 o pow. 0,4656 ha, położoną w obrębie Żabin gmina 

Banie Mazurskie. Przedmiotowa działka stanowi odcinek drogi powiatowej Nr 1815N (Gołdap 

– Skocze – Juchnajcie – Jany – Rogale – Widgiry – Żabin – Rapa - Mieduniszki), a zatem  

jest ona związana z realizacją zadań własnych powiatu w zakresie transportu zbiorowego i dróg 

publicznych. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Zarządu  

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie przyjął wniosek w sprawie ustanowienia,  

na czas nieoznaczony trwałego zarządu do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 
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oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 172/85 o pow. 0,4656 ha, położonej w obrębie 

Żabin gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego. 

 

Ad.8 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Józefowicz przedstawiła wniosek 

w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu do niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 213/4 o pow. 6,4139 ha, 

położonej w obrębie Zawady gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu 

Gołdapskiego. /wniosek  w załączeniu – zał. nr 8 do protokołu/. 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Józefowicz poinformowała,  

że zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 08.03.2023 r. przekazano 

nieodpłatnie na własność Powiatu Gołdapskiego nieruchomość Skarbu Państwa, oznaczoną 

numerem ewidencyjnym działki 213/4 o pow. 6,4139 ha, położoną w obrębie Zawady gmina 

Banie Mazurskie. Przedmiotowa działka stanowi odcinki dróg powiatowych Nr: 1772N (Lisy 

– Zawady – Nowiny – Dąbie) i 1934N (Budziska Leśne – Mieczkówka), a zatem  

jest ona związana z realizacją zadań własnych powiatu w zakresie transportu zbiorowego i dróg 

publicznych. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Zarządu  

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie przyjął wniosek w sprawie ustanowienia,  

na czas nieoznaczony trwałego zarządu do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 

oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 213/4 o pow. 6,4139 ha, położonej w obrębie 

Zawady gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego. 

 

Ad.9 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Józefowicz przedstawiła wniosek 

na czas nieoznaczony trwałego zarządu do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 

oznaczonej numerami ewidencyjnymi działek: 238 o pow. 1,0228 ha i 239 o pow. 0,5149 ha, 
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położonej w obrębie Ściborki gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu 

Gołdapskiego. /wniosek w załączeniu – zał. nr 9 do protokołu/. 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Józefowicz poinformowała,  

że zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 15.03.2023 r. przekazano 

nieodpłatnie na własność Powiatu Gołdapskiego nieruchomość Skarbu Państwa, oznaczoną 

numerami ewidencyjnymi działek: 238 o pow. 1,0228 ha i 239 o pow. 0,5149 ha, położoną  

w obrębie Ściborki gmina Banie Mazurskie. Przedmiotowe działki stanowią odcinki dróg 

powiatowych Nr: 1734N (Rapa – Banie Mazurskie – Grodzisko – granica powiatu) i 1821N 

(Żabin – Ściborki – Banie Mazurskie), a zatem są one związane z realizacją zadań własnych 

powiatu w zakresie transportu zbiorowego i dróg publicznych.  

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Zarządu  

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie przyjął wniosek na czas nieoznaczony trwałego 

zarządu do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerami 

ewidencyjnymi działek: 238 o pow. 1,0228 ha i 239 o pow. 0,5149 ha, położonej w obrębie 

Ściborki gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu 

 

Ad 10 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska  

przedstawiła informację o wykonanych zadaniach inwestycyjnych i remontach na drogach 

powiatowych w roku 2023 oraz informacji dotyczących przygotowania do sezonu zimowego. 

/informacja w załączeniu – zał. nr 10 do protokołu/. 

Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska  powiedziała, że jeśli chodzi 

o inwestycje to  nastąpiła przebudowy ulicy Lipowej w Gołdapi na odcinku od skrzyżowania  

z ulicą Okrężną do skrzyżowania z ulicą Kolejową. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  

w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska  dodała, że nastąpiła również przebudowa  

ul. 1-Maja - obejmuje zaprojektowanie, uzyskanie wymaganych prawem decyzji  

oraz pozwolenia na budowę na przebudowę ulicy 1-go Maja do skrzyżowania z ulicą Jeziorową 

również opracowaną wg odrębnego opracowania oraz przebudowa ulicy Jeziorowej. Nastąpiła 
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również modernizacja dróg Jagiele – Żabin o długości  3,25 km, DK65 – Babki – Żelazki  

o długości  4,50 km, Boćwiński Młyn  o długości  0,22 km, Lisy – Mieczkówka – Kierzki  

o długości 6,65 km oraz Kowalki – Rudzie o długości 6,70 km. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska  dodała, że łącznie 

wyremontowano ponad 21 kilometrów dróg. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi 

Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała, że nastąpiła modernizacja ulic w Gołdapi  

ul. Armii Krajowej, ul. E. Plater, ul. Kościuszki, ul. Reymonta oraz drogi Jagoczany – 

Audyniszki. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- 

Kisielewska powiedziała, że jeśli chodzi o utrzymanie dróg powiatowych zima to Zarząd Dróg 

Powiatowych jest do tego przygotowany. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi  

Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska poinformowała, że w posiadaniu jest sprzęt w postaci 

samochodu ciężarowego MAN z pługiem gumowym i zamontowaną piaskarką, samochód 

ciężarowy Kamaz z nowym pługiem i nową piaskarką. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych 

w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska dodała, że samochód ciężarowy STAR 244 

przeszedł gruntowny remont ale niebawem zostanie ogłoszony przetarg na zakup nowego 

sprzętu. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska 

powiedziała, że w posiadaniu jest również ciągnik New Holland z pługiem oraz z piaskarką 

zawieszana z tyłu oraz ciągnik Ursus, który w głównej mierze jest wykorzystywany  

do odśnieżania chodników. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień- Kisielewska dodała, że w trudnych sytuacjach jest wykorzystywana również 

koparko- ładowarka do odśnieżania ale głównie służy do załadunku mieszanki piaskowo- 

solnej. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska 

poinformowała, że jeśli chodzi o mieszankę piaskowo- solną to z poprzedniego roku zostało 

ponad 100 ton. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- 

Kisielewska dodała, że Zarząd Dróg posiada również 4,5 tony soli workowanej i ponad 400 ton 

piasku. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska 

powiedziała, że zarząd dróg korzysta z mieszanki piaskowo-solnej. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska poinformowała, że w 1 kolejności 

są odśnieżane tereny miejskie czyli te dowożące dzieci do szkół, następnie sprzęt rozjeżdża  

się na poszczególne gminy. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylw 

na dyżurach i będą podzielone na dwie grupy, które będą się naprzemiennie zmieniać. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała,  

że pracownicy potrzebują czasu aby wszystkie drogi odśnieżyć i dojechać do samego końca. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska 
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poinformowała, że dyżury będą pełniły dwie osoby Pan Szymon Buczyński oraz Łukasz 

Kondratowicz. Dyżury zimowe zaplanowane są od 1 grudnia. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Zarządu 

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację o wykonanych zadaniach 

inwestycyjnych i remontach na drogach powiatowych w roku 2023 oraz informacji 

dotyczących przygotowania do sezonu zimowego. 

 

Ad. 11 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska  

przedstawiła informacje o remontach i inwestycjach przeprowadzonych w roku 2023  

na obiektach będących w zasobie Powiatu Gołdapskiego oraz o pozyskanych środkach 

zewnętrznych oraz ich wykorzystaniu w porównaniu do roku poprzedniego. /informacja  

w załączeniu – zał.nr 11 do protokołu/. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska  

poinformowała, że w bieżącym roku nie dokonano żadnych remontów. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska  powiedziała, że jeśli chodzi  

o inwestycje to  nastąpiła przebudowy ulicy Lipowej w Gołdapi na odcinku od skrzyżowania  

z ulicą Okrężną do skrzyżowania z ulicą Kolejową. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  

w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska  dodała, że nastąpiła również przebudowa  

ul. 1-Maja - obejmuje zaprojektowanie, uzyskanie wymaganych prawem decyzji  

oraz pozwolenia na budowę na przebudowę ulicy 1-go Maja do skrzyżowania z ulicą Jeziorową 

również opracowaną wg odrębnego opracowania oraz przebudowa ulicy Jeziorowej. Nastąpiła 

również modernizacja dróg Jagiele – Żabin o długości  3,25 km, DK65 – Babki – Żelazki  

o długości  4,50 km, Boćwiński Młyn  o długości  0,22 km, Lisy – Mieczkówka – Kierzki  

o długości 6,65 km oraz Kowalki – Rudzie o długości 6,70 km. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska  dodała, że łącznie 

wyremontowano ponad 21 kilometrów dróg. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi 

Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała, że nastąpiła modernizacja ulic w Gołdapi  
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ul. Armii Krajowej, ul. E. Plater, ul. Kościuszki, ul. Reymonta oraz drogi Jagoczany  

– Audyniszki. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień 

 - Kisielewska poinformowała, że odbyły się roboty remontowo-budowlane na obiekcie 

mostowym w miejscowości Skocze. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionych informacji. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński przedstawił 

informacje o remontach i inwestycjach przeprowadzonych w roku 2023 na obiektach będących 

w zasobie Powiatu Gołdapskiego oraz o pozyskanych środkach zewnętrznych  

oraz ich wykorzystaniu w porównaniu do roku poprzedniego /informacja  w załączeniu – zał.nr 12  

do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński poinformował,  

że dokonano remontu dwóch pokoi m.in. położona została terakota oraz zostały pomalowane 

ściany. Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński dodał,  

że w tym roku kwota pozyskanych środków zewnętrznych wynosi 2 865 000,00. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionych informacji. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła informacje o remontach i inwestycjach przeprowadzonych w roku 2023  

na obiektach będących w zasobie Powiatu Gołdapskiego oraz o pozyskanych środkach 

zewnętrznych oraz ich wykorzystaniu w porównaniu do roku poprzedniego /informacja  

w załączeniu – zał.nr 13 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała,  iż w bieżącym roku nie były wykonywane remonty w siedzibie Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi. W bieżącym roku rozpoczęto jedną inwestycję w Domu 

dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży – budowa altany. Na ten cel jednostka 

otrzymała darowiznę z PKO Banku Polskiego w wys. 28500 zł. Przewidywany udział własny 

wynosi 5.735 zł. Planowane zakończenie inwestycji: 30.12.2023r. Dyrektor Powiatowego 
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Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska dodała, że kwota 

pozyskanych środków zewnętrznych wyniosła 245.511,19 zł.  

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionych informacji. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął przedstawione informację o remontach i inwestycjach 

przeprowadzonych w roku 2023 na obiektach będących w zasobie Powiatu Gołdapskiego 

oraz o pozyskanych środkach zewnętrznych oraz ich wykorzystaniu w porównaniu  

do roku poprzedniego. 

 

Ad. 12a 

Główny Specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska przedstawiła wniosek w sprawie 

powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o stopień zawodowy 

nauczyciela mianowanego, zatrudnionego w Zespole Placówek Edukacyjno-Wychowawczych 

w Gołdapi /projekt uchwały Zarządu Powiatu w załączeniu – zał. nr 14 do protokołu/. 

Główny Specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że komisję 

egzaminacyjną dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego 

powołuje organ prowadzący szkołę. W skład komisji wchodzą: przedstawiciel organu 

prowadzącego szkołę, jako jej przewodniczący; przedstawiciel organu sprawującego nadzór 

pedagogiczny; dyrektor szkoły; dwaj eksperci z listy ekspertów ustalonej przez ministra 

właściwego do spraw oświaty i wychowania; na wniosek nauczyciela przedstawiciel związków 

zawodowych. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Zarządu 

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie powołania 

komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o stopień zawodowy nauczyciela 
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mianowanego, zatrudnionego w Zespole Placówek Edukacyjno-Wychowawczych  

w Gołdapi. 

 

Ad. 12b 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu w roku 2023. /projekt uchwały Zarządu Powiatu zał. nr 15 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że  W rozdziale „Gospodarka 

gruntami i nieruchomościami” proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 1 824,00 zł 

zgodnie z Decyzją Nr FK 400/2023 Wojewody Warmińsko - Mazurskiego  

z dnia 19 października 2023 r. W rozdziale „Zadania z zakresu geodezji i kartografii” proponuje 

się zwiększenie planu dochodów o kwotę 3 853,00 zł zgodnie z Decyzją Nr FK 400/2023 

Wojewody Warmińsko - Mazurskiego z dnia 19 października 2023 r. W rozdziale „Komendy 

Powiatowe Państwowej Straży Pożarnej” proponuje się zmniejszenie planu dochodów o kwotę 

10 000,00 zł  zgodnie z Decyzją Nr FK 384/2023 Wojewody Warmińsko - Mazurskiego  

z dnia 13 października 2023 r. W rozdziale „Różne rozliczenia finansowe” proponuje  

się zwiększenia planu finansowego dochodów o kwotę 2 881,00 zł, w związku z przekazaniem 

przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego środków z Funduszu Pomocy na rzecz pomocy 

obywatelom Ukrainy. W rozdziale „Ratownictwo medyczne” proponuje się zwiększenie 

dochodów o kwotę 13 200,00 zł zgodnie z Decyzją Nr FK 436/2023 Wojewody Warmińsko - 

Mazurskiego z dnia 30 października 2023 r. z przeznaczeniem na sfinansowanie  

lub dofinansowanie wyposażenia dla zespołów ratownictwa medycznego, których 

dysponentem jest Goldmedica Sp. z o.o. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz 

powiedziała, że jeśli chodzi o wydatki to w rozdziale  „Gospodarka gruntami  

i nieruchomościami” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 1 824,00 zł zgodnie 

z Decyzją Nr FK 400/2023 Wojewody Warmińsko - Mazurskiego z dnia 19 października 2023 

r. na wydatki wynagrodzeniowe. W rozdziale „Zadania z zakresu geodezji i kartografii” 

proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 3 853,00 zł zgodnie z Decyzją  

Nr FK 400/2023 Wojewody Warmińsko - Mazurskiego z dnia 19 października 2023 r.  

na wydatki wynagrodzeniowe. W rozdziale „Ratownictwo medyczne” proponuje  

się zwiększenie wydatków o kwotę 13 200,00 zł zgodnie z Decyzją Nr FK 436/2023 Wojewody 

Warmińsko - Mazurskiego z dnia 30 października 2023 r. z przeznaczeniem na sfinansowanie  

lub dofinansowanie wyposażenia dla zespołów ratownictwa medycznego, których 

dysponentem jest Goldmedica Sp. z o.o. W rozdziale „Komendy Powiatowe Państwowej Straży 

Pożarnej” proponuje się zmniejszenie planu dochodów o kwotę 10 000,00 zł  zgodnie z Decyzją 
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Nr FK 384/2023 Wojewody Warmińsko - Mazurskiego z dnia 13 października 2023 r. 

Pozostałe zmiany dotyczą przesunięcia środków w ramach posiadanego planu  

w celu prawidłowej realizacji zadań. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz 

poinformowała, że plan wydatków budżetu powiatu zwiększy się per saldo o kwotę  

11 758,00 zł. Plan dochodów zwiększył o kwotę 11 758,00 zł i po zmianach wynosi  

67 225 779,88 zł. Plan wydatków zwiększył się o kwotę 11 758,00 zł i po zmianach wynosi  

73 009 202,99 zł. Deficyt budżetu po zmianie wynosi 5 783 423,11 zł. Przychody budżetu  

po zmianie wynoszą 6 823 423,11zł. Rozchody 1 040 000,00 zł. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Zarządu 

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie zmian budżetu 

w roku 2023.  

  

Ad. 12c  

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2024-2039 /projekt uchwały Zarządu Powiatu  w załączeniu – zał.nr 16 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że kwoty dochodów bieżących  

i majątkowych na rok 2024 ustalono w oparciu o wartości określone we wstępnych kwotach 

subwencji i udziałów w PIT, dotacji na realizację zadań z zakresu administracji rządowej, 

pozostałych dotacji celowych z budżetu państwa oraz środków planowanych do otrzymania  

z tytułu realizowanego projektu współfinansowanego ze środków unijnych ustalone  

na podstawie zawartych umów, pism i złożonych wniosków o dofinansowanie, kwoty dotacji 

na zadania bieżące i majątkowe w tym współfinansowane ze środków z UE, szacunkowo kwoty 

dochodów własnych ze sprzedaży majątku, opłat wynikających z ustaw, odpłatności  

za realizowane usługi, wynajmu lokali i zarządu nieruchomości oraz wpływów z różnych 

dochodów. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz dodała, że jeśli chodzi o dochody bieżące 

to założenia dotyczące kształtowania się najistotniejszych grup i źródeł dochodów bieżących 

Powiatu w kolejnych latach zostały ustalone w oparciu o historyczną analizę poszczególnych 

źródeł i prognozę wskaźników makroekonomicznych. Odległy czas prognozowania dochodów 
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zwiększa ryzyko niewłaściwego oszacowania wartości przyjętych w prognozie, dlatego  

też od roku 2028 przyjęto dochody na stałym poziomie roku 2027. Skarbnik Powiatu  

Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że łączna kwota dochodów, które są zaplanowane  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej wynosi 66 463 569,00 zł. Wydatki ogółem wynoszą 

69 247 003,00 zł. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że realizacja 

opracowanej Wieloletniej Prognozy Finansowej spełni wymóg jej realistyczności jedynie  

przy ograniczaniu fakultatywnych wydatków bieżących do wysokości planowanych  

do pozyskania dochodów pomniejszonych o kwotę przypadającego w poszczególnych latach 

wykupu obligacji. Dyrektorzy jednostek organizacyjnych kilkakrotnie w latach poprzednich  

oraz na spotkaniach w roku 2023 - zostali zobligowani przez Zarząd Powiatu do dokonywania 

maksymalnych oszczędności i działań organizacyjnych zmierzających do opracowania planów 

finansowych, a w przypadku jednostek oświatowych – do przygotowania arkuszy 

organizacyjnych zgodnie z prawem i nie wykraczających kosztowo poza posiadany  

plan finansowy. Wskazane było i nadal jest podjęcie natychmiastowych działań zmierzających  

do opracowania strategii polegającej na wypracowaniu stanowiska polegającego na właściwym 

zarządzaniu jednostką zgodnie z posiadanym planem finansowym. Skarbnik Powiatu  

Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa wskazuje,  

iż aktualna sytuacja finansowa budżetu powiatu nie stwarza możliwości na zwiększanie 

wydatków bieżących. W latach prognozowania 2025-2027 – zakłada się wzrost w tej pozycji  

o 2,5% w stosunku do roku 2024 pomniejszonego o wydatki w ramach realizowanego projektu 

unijnego oraz środków na funkcjonowanie przewozów autobusowych. Środki Funduszu 

rozwoju przewozów autobusowych, przyznawane przez Wojewodę Warmińsko- Mazurskiego 

na podstawie umowy o dopłatę na dany rok budżetowy - przeznaczone są na dofinansowanie 

zadań zapewniających funkcjonowanie przewozów autobusowych w Powiecie Gołdapskim.  

W związku z powyższym wydatki z tego tytułu ujęto w planie wydatków jedynie w roku 2024. 

W kolejnych latach projekcji wydatki te nie zostały zaplanowane. Od roku 2028 – ustalono 

wydatki na poziomie 2027 roku. Całość wydatków ponoszonych z budżetu na wynagrodzenia 

i pochodne od wynagrodzeń to kwota 31,7 mln zł w 2024 r. Prognozowane wydatki  

na wynagrodzenia w roku 2024 są wyższe o 1,9 mln zł w stosunku do przewidywanego 

wykonania roku 2023. W roku 2024 wykazane w WPF wydatki majątkowe wynikają  

z przewidzianych do realizacji inwestycji, w tym inwestycji, dla których uzyskano środki  

z Rządowego Funduszu Polski Ład oraz Programu Rządowego Odbudowy Zabytków. Planuje 

się pozyskać środki w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Skarbnik Powiatu  
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Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że w przyjętych założeniach dla roku 2024 ujmuje  

się przychody w kwocie 3 823 434,00 zł. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Zarządu 

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2039. 

 

Ad.12d 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt budżetu na 2024 rok /projekt 

uchwały Zarządu Powiatu  w załączeniu – zał.nr 17 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że Podstawą konstrukcji projektu 

budżetu Powiatu na 2024 rok jest: analiza aktualnej sytuacji finansowej Powiatu na podstawie 

wykonania budżetu po trzech kwartałach 2023 r., analiza zadań inwestycyjnych w kontekście 

możliwości dochodowych budżetu Powiatu w 2024 r. i w latach następnych, informacja 

Ministra Rozwoju i Finansów o wielkościach planowanych kwot subwencji oraz udziałach  

w PIT  i CIT oraz informacja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o ustaleniu wstępnych kwot 

dochodów budżetowych i dotacji celowych na 2024 rok. , Zarząd Powiatu ustalił kwoty  

do ujęcia w planie finansowym jednostki na rok 2024 r. i dał wytyczne aby poszczególni 

kierownicy i dyrektorzy  jednostek organizacyjnych dostosowali  plan wydatków na 2024 r.  

do przyznanej kwoty. Zarząd Powiatu podkreślił, iż wielkość planowanych wydatków  

ma umożliwić wykonanie zadań realizowanych przez jednostkę w całym roku 2024  

bez możliwości zwiększania w trakcie roku bez źródeł finansowania. Skarbnik Powiatu  

Pani Bożena Radzewicz dodała, że 2024 rok jest kolejnym rokiem, w którym jednostki 

nastawione są na oszczędne gospodarowanie, dokładne przyjrzenie się funkcjonowaniu 

jednostek oraz minimalizację wydatków na  utrzymanie. Ustawa o finansach publicznych 

ogranicza zaciąganie zobowiązań na wydatki bieżące jednostek, stąd budżet musi  

być zrównoważony w bieżącym funkcjonowaniu. 
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Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Zarządu 

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

budżetu Powiatu Gołdapskiego na 2024 rok. 

 

Ad. 13a 

Naczelnik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska Pan Łukasz Kacprzyk przedstawił 

wniosek w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie statków lub innych obiektów 

pływających oraz ich przechowywanie na terenie strzeżonego portu, przystani lub parkingu 

strzeżonego /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączeniu – zał.nr 18 do protokołu/. 

Naczelnik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska Pan Łukasz Kacprzyk 

poinformował, że zgodnie z art. 30 ust. 4 ustawy o bezpieczeństwie osób przebywających  

na obszarach wodnych, usuwanie statków lub innych obiektów pływających oraz prowadzenie 

strzeżonego portu lub przystani, należy do zadań własnych powiatu. Rada Powiatu zgodnie  

z art. 31 ust. 1 i 4 cytowanej ustawy, ustala corocznie w drodze uchwały, wysokość opłat  

za usunięcie i przechowywanie obiektów pływających. Ustalone przez Radę Powiatu stawki 

nie mogą być wyższe niż maksymalne, ogłaszane corocznie przez ministra właściwego  

do spraw finansów publicznych. Stawki maksymalne na 2024 rok zostały ustalone  

w obwieszczeniu Ministra Finansów z dnia 27 lipca 2023 r. w sprawie maksymalnych opłat  

za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających na rok 2024.  

Za usunięcie statku lub innego obiektu pływającego z obszaru wodnego powiatu gołdapskiego 

ustala się opłatę w wysokości: usunięcie roweru wodnego lub skutera wodnego – 84 zł, 

usunięcie poduszkowca – 157 zł, usunięcie statku o długości kadłuba do 10 m – 190 zł, 

usunięcie statku o długości kadłuba do 20 m – 233 zł, usunięcie statku o długości kadłuba 

powyżej 20 m – 308 zł. Za przechowywanie na terenie strzeżonego portu, przystani  

lub parkingu strzeżonego, statku lub innego obiektu pływającego, usuniętego z obszaru 

wodnego powiatu gołdapskiego, ustala się opłatę za każdą dobę w wysokości: przechowywanie 

roweru wodnego lub skutera wodnego – 30 zł, przechowywanie poduszkowca – 53 zł, 

przechowywanie statku o długości kadłuba do 10 m – 84 zł, przechowywanie statku o długości 

kadłuba do 20 m – 157 zł, przechowywanie statku o długości kadłuba powyżej 20 m – 233 zł. 
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Mając na uwadze ustawowy obowiązek ustalania przez Radę Powiatu wysokości opłat  

za usunięcie i przechowywanie sprzętu pływającego, proponuję uchwalenie zaproponowanych 

wysokości opłat. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Zarządu 

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za usunięcie statków lub innych obiektów pływających oraz ich przechowywanie na 

terenie strzeżonego portu, przystani lub parkingu strzeżonego. 

 

Ad. 13b 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pani Marta Wiszniewska przedstawiła wniosek 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 

strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji 

usunięcia pojazdów w roku 2024 /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączeniu – zał.nr 19 do protokołu/. 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pani Marta Wiszniewska poinformowała,  

że Zgodnie z art. 130a ust. 6 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. – Prawo o ruchu drogowym rada 

powiatu, corocznie ustala wysokość opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych 

z drogi w myśl art. 130a ust. 1 i 2 oraz art. 140ad ust. 7 cyt. Ustawy, a także ustala wysokość 

kosztów powstałych  w wyniku odstąpienia od usunięcia pojazdu. Ustalone przez radę powiatu 

stawki nie mogą być wyższe niż maksymalne stawki opłat, które ogłaszane są na każdy  

rok kalendarzowy przez ministra właściwego do spraw finansów publicznych w drodze 

obwieszczenia w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski”. 

Maksymalne stawki opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 

strzeżonym, obowiązujące w 2024 zostały opublikowane w Monitorze Polskim. Ustala  

się stawki za usunięcie pojazdu z drogi na koszt właściciela w wysokości: rower lub motorower  

- 160 zł, - motocykl - 320 zł, pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej do 3,5 t - 690 zł, pojazd 

o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3,5 t do 7,5 t - 870 zł, pojazd o dopuszczalnej masie 

całkowitej powyżej 7,5 t do 16 t - 1200 zł, pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 

16 t - 1800 zł, pojazd przewożący materiały niebezpieczne  - 2100 zł, hulajnoga elektryczna 
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lub urządzenie transportu osobistego - 160 zł. Ustala się stawki opłat za przechowywanie  

na parkingu strzeżonym pojazdu usuniętego z drogi na koszt właściciela, za każdą dobę  

w wysokości: - rower lub motorower - 30 zł, motocykl - 40 zł, pojazd o dopuszczalnej masie 

całkowitej do 3,5 t - 58 zł, pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3,5 t do 7,5 t 

 - 75 zł, pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 7,5 t do 16 t - 100 zł, pojazd  

o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 16 t - 190 zł, pojazd przewożący materiały 

niebezpieczne  - 250 zł, hulajnoga elektryczna lub urządzenie transportu osobistego - 30 zł. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Zarządu 

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz 

wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia 

pojazdów w roku 2024. 

 

Ad.13c 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023-2036 oraz projekt w sprawie zmian 

budżetu powiatu w roku 2023 /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączeniu – zał.nr 20 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że zgodnie z art. 227 Ustawy  

o finansach publicznych, WPF obejmuje okres roku budżetowego oraz co najmniej trzech 

kolejnych lat, natomiast prognoza kwoty długu, stanowiąca część WPF okres, na który 

zaciągnięto lub planuje się zaciągnąć zobowiązania. W wieloletniej prognozie finansowej 

urealniono poszczególne wartości dochodów, wydatków, przychodów, rozchodów  

oraz deficytu zgodnie z uchwałą w sprawie zmian budżetu w 2023 r. Zaktualizowano dane 

uzupełniające. Do wykazu przedsięwzięć wprowadzono zadanie pod nazwą „Akredytacja 

Erasmus 2023” – mobilność osób uczących się i kadry w dziedzinie kształcenia i szkolenia 

zawodowego; realizacja w latach 2023-2024 - łączne nakłady finansowe 269 293,34zł, z tego 

w roku 2024 – 269 293,34 zł; Wieloletnia prognoza finansowa odzwierciedla aktualny stan 
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budżetu powiatu i po dokonanych zmianach Powiat Gołdapski spełnia warunek z art.242  

i art.243 ustawy o finansach publicznych.  

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Zarządu 

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023-2036 oraz projekt w sprawie 

zmian budżetu powiatu w roku 2023. 

 

Ad.13d 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt w sprawie zmian budżetu 

powiatu w roku 2023 /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączeniu – zał.nr 21 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz  poinformowała, że Skarbnik Powiatu Pani Bożena 

Radzewicz poinformowała, że w rozdziale „Licea Ogólnokształcące” proponuje  

się zwiększenie planu dochodów o kwotę 450,00 zł w związku z uzyskanymi dochodami  

z tytułu wynajmu powierzchni w szkole pod automaty. W rozdziale  „Szkoły podstawowe 

specjalne”  proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę  1 000,00 zł w związku  

z wpłatami rodziców za wyżywienie uczniów ZPEW. W rozdziale „Realizacja zadań 

wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci  

w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach 

wychowania przedszkolnego” proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 1 300,00 zł  

w związku z wpłatami rodziców za wyżywienie uczniów ZPEW. W rozdziale „Specjalne 

ośrodki szkolno-wychowawcze” proponuje się zwiększenie planu dochodów  o kwotę 43 

800,00 zł w związku z wpłatami za dowozy wychowanków, wpłaty za obiady nauczycieli oraz 

wpłaty za wyżywienie wychowanków internatu. W rozdziale „Powiatowe urzędy pracy” 

proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 43,00 zł w związku wynagrodzeniem 

przysługującym płatnikom za terminowe wpłaty podatku dochodowego od osób za okres 

X/2023r. W rozdziale  „Drogi publiczne powiatowe” proponuje się zwiększenie planu 

dochodów o kwotę 11 691,00 zł w celu urealnienia planu do wysokości zrealizowanych 

dochodów oraz naliczonych należności  na zajęcie pasa drogowego w związku z realizacją 
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robót drogowych, umieszczenie urządzeń infrastruktury technicznej oraz reklam  

w pasie drogowym; naliczonych należności  za sprzedaż drewna w pasach dróg powiatowych 

oraz sprzedaż wyeksploatowanego majątku ruchomego, stanowiącego inwentarz jednostki, 

przyznane odszkodowanie za skradzione lustro drogowe. Skarbnik Powiatu Pani Bożena 

Radzewicz powiedziała, że jeśli chodzi o wydatki to w rozdziale „Technika” proponuje  

się zwiększenie środków o kwotę 6 200,00 zł w celu zabezpieczenia środków na zakup 

surowców na zajęcia gastronomiczne oraz materiałów niezbędnych do bieżącej działalności. 

Pozostałe zmiany dotyczą przesunięcia środków w ramach posiadanego planu finansowego  

w celu prawidłowej realizacji zadań. W rozdziale  „Branżowe szkoły I i II stopnia” proponuje 

się przesunięcia środków w ramach posiadanego planu finansowego w celu prawidłowej 

realizacji zadań. W rozdziale „Pozostała działalność” proponuje się zmniejszenie środków  

o kwotę 269 293,34zł  pochodzącą z pozyskanego dofinansowania projektu „Akredytacja 

Erasmus 2023” w związku z realizacją projektu w 2024 roku. W rozdziale „Licea 

Ogólnokształcące” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 450,00 zł na zakup 

materiałów i wyposażenia. Pozostałe zmiany dotyczą przesunięcia środków w ramach 

posiadanego planu finansowego w celu prawidłowej realizacji zadań. W rozdziale „Powiatowe 

urzędy pracy” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 43,00 zł  w celu 

zabezpieczenia środków na wynagrodzenia. Pozostałe zmiany dotyczą przesunięcia środków  

w ramach posiadanego planu finansowego w celu prawidłowej realizacji zadań. W rozdziale 

„Drogi publiczne powiatowe” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 32 351,00 

zł w związku z koniecznością zabezpieczenia środków na zakup oznakowania pionowego  

w celu realizacji wniosków złożonych przez mieszkańców powiatu gołdapskiego , zakup lustra 

drogowego , za które otrzymano odszkodowanie, zakup części zamiennych do sprzętu  

w ramach przygotowania do sezonu zimowego; koniecznością  oznakowania poziomego ulicy 

Wolności  zgodnie z przygotowanym projektem organizacji ruchu oraz zwiększeniem środków 

na regulację stanu prawnego gruntów pod drogami powiatowymi. Skarbnik Powiatu Pani 

Bożena Radzewicz dodała, że plan dochodów zwiększył się o kwotę 692 003,42 zł  

i po zmianach wynosi 67 917 783,30 zł. Plan wydatków zwiększył się o kwotę 18 051,43 zł  

i po zmianach wynosi 73 027 254,42 zł. Deficyt budżetu po zmianie wynosi 5 109 471,12 zł.  

Przychody budżetu po zmianie wynoszą 6 149 471,12 zł. Rozchody 1 040 000,00 zł. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Zarządu 

Powiatu. 
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Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie zmian 

budżetu powiatu w roku 2023. 

 

Ad.14 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poinformowała, że odbyło się spotkanie z wykonawcą, 

który wykonywał 5 lat temu termomodernizację obiektów oświatowych oraz spółki 

GoldMedica. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska dodała, że mija okres gwarancyjny więc 

w związku z tym Pani Marta Wiszniewska oraz Sekretarz Pani Anna Makowska spotkały się z 

wykonawcami. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poprosiła o zdanie relacji z tego 

spotkania. 

 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska powiedziała, że była to chyba najważniejsza  

i najtrudniejsza inwestycja, która została zrealizowana. Sekretarz Powiatu Pani Anna 

Makowska podziękowała Panu Jackowi Goljankowi, który uczestniczył w przeglądach 

gwarancyjnych oraz Pani Marcie Wiszniewskiej za zaangażowanie podczas realizacji tego 

zadania. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska powiedziała, że w spotkaniu z ramienia 

wykonawcy uczestniczył Maciej Czwikliński w obecności użytkowników obiektów. Sekretarz 

Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że 11 grudnia kończy się gwarancja budynków 

Zespołu Placówek a 17 stycznia budynków szpitala. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska 

powiedziała, że spotkanie odbyło się 9 listopada. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska 

dodała, że zostało to poprzedzone informacją do użytkowników o dokonanie gruntownego 

przeglądu tych budynków aby w razie nieprawidłowości móc to jeszcze zgłosić. Sekretarz 

Powiatu Pani Anna Makowska powiedziała, że dokonano gruntownego przeglądu obiektów  

w zakresie wykonanych prac, w trakcie spotkania stwierdzono następujące usterki: Część I — 

budynek główny szpitala: uzupełnić gzyms — sztukateria nad głównym wejściem do budynku, 

 - uzupełnić w elewacji frontowej farbę na gzymsach w strefie wejścia do budynku,  

-uszkodzony mechanizm uchyłu okna w sali nr 7 na parterze budynku, -poluzowane mocowania 

grzejników — wymiana i stabilizacja kołków-dybli w całym budynku; Część II — budynek 

administracji, poradni, laboratorium oraz budynku pogotowia: -uzupełnić przy budynku 

pogotowia część termoizolacji ściany szczytowej pod kalenicą wraz uzupełnieniem zakończeń 

gąsiorów kalenicowych; Część III — budynek administracji ZPE-W: -zapadnięta kostka 
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brukowa przy narożniku południowym pod rurą spustową i od strony ulicy Wojska Polskiego 

przy studniach piwnicznych; Część IV — budynek sali gimnastycznej ZPE-W: -zapadnięta 

opaska betonowa z kostki brukowej wokół budynku, -w parapetach nastąpiła potrzeba 

wymienienia taśmy dekarskiej i wykonania obróbki blacharskiej. Termin wykonania usterek 

wynosi 30 dni od dnia podpisania protokołu. 

 

Członek Zarządu Pani Grażyna Senda powiedziała, że przy każdej budowie zawsze znajdą  

się usterki. 

 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska powiedziała, że z wieloma usterkami wykonawcy się 

nie zgadzali. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że dzięki inicjatywie 

osób, które sprawowały nadzór nad tym zadaniem dodatkowo udało się zrobić ścianki na bloku 

operacyjnym oraz pomalować wtedy oddział wewnętrzny.  

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska podziękowała w imieniu Zarządu za wykonane zadania 

oraz trud włożony w pracę nad nim. 

 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała członków zarządu, że na chwilę 

obecną do elektronicznego zarządzania dokumentami jest wykorzystywany program Proton. 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska powiedziała, że nie jest tak, że nie spełnia  

on oczekiwań lecz informatyk zawsze próbuje znaleźć nowe lepsze rozwiązania w miarę 

posiadanych środków. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska zaproponowała żeby zrobić 

test systemu EZD RP, który do 31 grudnia jest bezpłatny. Sekretarz Powiatu Pani Anna 

Makowska poprosiła członków o podpisanie listu intencyjnego, który umożliwi zrobienie 

miesięcznego testu tego systemu. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska wspomniała,  

że planowane koszty za Proton wynoszą 15 313,00 zł rocznie. Sekretarz Powiatu Pani Anna 

Makowska dodała, że może wystąpić konieczność wymiany serwera, którego koszt sięga  

70 tysięcy. 

 

Starszy Informatyk Pan Łukasz Dębowski powiedział, że ustawodawca poniekąd zmusza  

do korzystania z takich narzędzi w procesach administracyjnych dlatego szukane  

są jak najlepsze rozwiązania. Starszy Informatyk Pan Łukasz Dębowski dodał, że miesiąc 

próbny będzie bezpłatny i po nim będzie można stwierdzić czy warto go zmienić.  
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Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że członkowie Zarządu zgadzają  

się na tą propozycję.  

 

Ad.15 

Wolne wnioski nie zgłoszono 

 

Ad.16  

Przewodnicząca Zarządu podziękowała Członkom Zarządu za pracę. Zamknęła CLXV (165) 

posiedzenie Zarządu Powiatu .   

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 23 stron kolejno ponumerowanych. 

  

         Starosta Gołdapski 

 

        Marzanna Marianna  

              .Wardziejewska 

 

Członkowie Zarządu: 

1. Andrzej Ciołek………………………………………….. 

2. Grażyna Barbara Senda………………………………… 

3. Stanisław Wójtowicz……………….…………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Monika Bruszewska 14.11.2023 r. 


